
Zápis ze schůze představenstva BDV konané 2.12.2013 
 

 
Přítomni:  Rojíček, Dousek, Macháček, Benešová, Havlík 
  Hrabal, Richter –  KRK 

 
1. Představenstvo BD přijalo upozornění členů družstva na neobvyklou četnost 

odvzdušňování ÚT. O stanovisko, příp. nápravu, požádá představenstvo BD 
PT, a.s. 
 

2. Vzhledem k situaci na finančním trhu, představenstvo přehodnotilo názor      
na budoucí opravy a rekonstrukce majetku BD. Do příští schůze si vyžádá 
aktuální nabídky od firem na opravy balkonů, výměnu výtahů a podmínek     
pro poskytnutí úvěru. Bude iniciovat taková jednání, která do příští řádné, 
nebo mimořádné, Členské schůze BD povedou k jasnému rozvrhu budoucích 
prací. 
 

3. V souvislosti s bodem 2) představenstvo zjistí možností dotací a podpor        
na rekonstrukční práce (Panel 2013, apod.) 
 

4. Představenstvo odsouhlasilo nákup žárovek a podpis smluv na dodávky el. 
Energie s PRE, a.s. do konce roku 2015. 
 

5. Poptávka po provedení oprav odpadového potrubí pokračuje. 
  
 
 
 

Pravidelné konzultační časy pro všechny členy BDV jsou v pondělí ve 20.00 - 20.10,  
příp. déle v konzultační místnosti MANDL 1077/6 : 
 
  9.12. p. Rojíček 
16.12. p. Dousek 
 
 
Příští pravidelná schůze představenstva BDV je v pondělí 6.1.2014  
ve 20.00 hodin.   
 
 

Zapsal:  Macháček 
 
 
 

 

Sledujte i webové stránky družstva na  www.bdchudenicka.cz 


